
Perotti: Zawsze myślałem o powrocie do Boca

News - ASRoma.pl

Diego Perotti udzielił wywiadu dla Punto Deportivo. W argentyńskim radio

mówił między innymi o swojej przyszłości.

- Zaczęliśmy rok źle, musimy się podnieść. Naszym największym problemem jest

brak regularności, graliśmy bardzo dobre mecze z trudnymi rywalami i

zmniejszaliśmy intensywność gry w meczach, które myśleliśmy, że wygramy z

łatwością. Juventus wygrywa wszystkie mecze i nie możemy nawet złapać oddechu,

aby pozostać na ich ścieżce.

Totti?

- Podobało mi się dzielenie z nim boiska i szatni.

Liga Mistrzów?

- W Lidze Mistrzów znajdujemy się na bardzo wysokim poziomie, jak Barcelona i

Real Madryt. Szachtar? Myślę, że grają w mniej konkurencyjnej lidze niż Serie A, La

Liga czy Premier League. Jechanie i gra na Ukrainie nie będzie jednak łatwa.

Oczywiście postaramy się zrobić maksimum, aby awansować do 1/4 finału.

Reprezentacja?

- Nie miałem jeszcze szansy spotkać się z Sampaolim, być może będę miał szansę

zobaczyć się z nim w najbliższych dniach. Czuję się dumny z ego, że skupił się na

mnie, oznacza to, że mogę robić to, o co poprosi mnie trener. Jeśli spotkam się z

nim w Rzymie, zapytam czego chce ode mnie na boisku. Wiem, że to może być

moja ostatnia okazja na grę na Mundialu i gra w Romie da mi szansę na pokazanie

się.

Mascherano?

- Jest graczem na bardzo wysokim poziomie. Zawsze chciałbym mieć go w swojej

drużynie, po mojej stronie.

Boca Juniors?

- Zawsze myślałem o powrocie do Boca, odkąd stamtąd odszedłem. Ostatnio jednak

odnowiłem mój kontrakt z Roma. Zatem, porozmawiamy o tym po 2021 roku.

Mówiłem już o ranie, która pojawiła się u mnie w związku z odejściem, chcę wrócić,

aby ją usunąć. Ponadto chciałbym grać razem z Acostą. Miałem szansę grać z nim i

bardzo mi się podoba.
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